
ACTA NÚM. 182 
 
Membres assistents: 
Marta Bertran Tarrés 
Maite Carrassón López de Letona, 
presidenta 
Diego Castro Ceacero 
Josep Maria de Dios Marcer 
Ester Fernández Gimeno 
Margarita Freixas Alas 
Isidre Gibert González 
Jesús Giraldo Arjonilla. 
Alba Hernández Bonilla 
Miguel Hernandez Cabrera 
Assumpció Malgosa Morera 
Salvador Navarro Soto 
Joan Orobitg Huguet 
Judith Panadés Martí 
Albert Pastor Martínez 
Josep Pastor Milán 
Elisabeth Pladevall Ballester 
Xavier Ramos Morilla 
Daniel Rico Camps 
Tatiana Rovira Faixa 
Susana Subirà Álvarez 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 09.40 h del dia 08 de 
maig de 2024, es reuneixen en sessió 
ordinària, a la sala de juntes del Rectorat 
i sota la presidència de la vicerectora de 
Personal Acadèmic, Maite Carrassón 
López de Letona, els membres de la 
Comissió de Personal Acadèmic 
assenyalats al marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió Míriam Giménez Dapena, Sonia Lorente Sánchez,  
Susana Navas Navarro, Alex Pérez Sánchez, Ernesto Castaños Moreno i Anna Díaz 
Vicario. 
 
No assisteix Cristina Madrid Sandín. 
 
Hi actua com a membre de suport Joan Farré Vila, cap de la Unitat de Personal 
Acadèmic i la senyora Natividad Ramajo Hernández, adjunta del vicerectorat de 
Personal Acadèmic.  
 
Hi actua, com a secretaria, Montse Tarjuelo Jacas, lletrada del Gabinet Jurídic de la 
UAB. 
 
La sessió es grava a l’efecte de preparar l’acta. 
 
 
Ordre del dia  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe de la vicerectora de Personal Acadèmic 
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris 
4. Aprovació de concursos de PDI laboral  
5. Aprovació de l’oferta d’ocupació pública del PDI de l’any 2024 
6. Assumptes de tràmit: Canvis en comissions de concursos. 
7. Torn obert de paraules 
 
 



Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda aprovar l’acta del dia 17 
d’abril de 2024.  
 
 
2. Informe de la vicerectora de Personal Acadèmic. 
 
La vicerectora de Personal Acadèmic explica que l’informe serà breu ja que fa poc que 
es va reunir aquesta Comissió. Comenta que a les bases de les convocatòries de 
professorat associat i de substitut es va incorporar per error l’aplicació del conflicte 
d’interès del Reial Decret 678/2023, d’acreditacions i concursos que només són 
d’aplicació als concursos de cossos docents universitaris i laborals (lector, agregat i CC) 
i es farà una resolució per modificar això.  
 
 
A continuació li dona la paraula a la vicerectora d’Estudis i Qualitat que comenta que 
estan treballant amb l’Oficina de Qualitat Docent i el Gabinet Jurídic en la simplificació 
del procediment d’avaluació docent del professorat. Explica que la guia de l’avaluació 
docent del professorat regula en quin moment del procediment ha d’actuar aquesta 
Comissió de Personal Acadèmic i en aquest sentit aquesta comissió aprova la 
convocatòria, la relació provisional, la relació definitiva, la resolució provisional 
d’avaluació, la resolució definitiva d’avaluació i els informes per als recursos contra 
aquesta darrera decisió, i per això és necessari convocar aquesta comissió 6 vegades 
cada curs. Tot aquest procés és molt feixuc, els calendaris s’incompleixen perquè els 
terminis de la convocatòria no coincideixen amb els de la Comissió, s’envia informació 
confidencial a moltes persones i el propis membres de la CPA comenten que és violent 
ja que sembla que reavaluen la feina de les comissions avaluadores. Per tot això han 
reflexionat al voltant de la necessitat de simplificar el procediment, ja que hi ha altres 
processos on intervenen comissions, com els de les càtedres o concursos de 
professorat, etc, on no intervé la CPA.  
 
Vol saber l’opinió dels membres d’aquesta Comissió per si estan d’acord en la idea de 
simplificar el procediment i que la CPA conegui com va el procés però sense necessitat 
de convocar-la per cada tràmit. La idea seria fer dues aportacions a la CPA, una al 
moment d’aprovar la resolució definitiva d’admissió i l’altra la resolució definitiva 
d’avaluació, i que sigui de donar-se per assabentats, un cop s’expliqui tot amb tot el 
detall necessari. Amb això s’aconsegueix l’objectiu de simplificar i donar més celeritat al 
procés. Finalment explica que han mirat que fan les altres universitats catalanes i no n’hi 
ha cap que faci ratificar per una comissió delegada Consell de Govern el que fan les 
comissions avaluadores, i comenta que segurament aquest procés tan feixuc deu venir 
de quan es va dissenyar per primera vegada aquest procediment i es van posar tots els 
controls, però ara ja un cop està el procés tan consolidat és desproporcionat amb 
l’objectiu que hauria de complir l’avaluació docent. Diu la vicerectora que si no ho veuen 
malament treballarien en aquesta direcció i que vol sentir l’opinió dels membres de la 
comissió. 
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions on es comenta que és bo simplificar el 
procés però també és un tema molt sensible del qual s’ha parlat molt en aquesta 
Comissió i a vegades ha servit per reconsiderar respostes; que sembla raonable 
simplificar el procediment i que la CPA validi els processos però després s’ha de confiar 



en les comissions avaluadores; que és important saber de qui és la competència. 
S’agraeix que s’intenti simplificar un procés complex, sobretot l’autoinforme que és difícil 
de fer pel professorat, es demana que els sindicats estiguin informats, i s’apunta també 
que és un procés amb molta discrecionalitat. 
 
La vicerectora d’Estudis i Qualitat diu que la CPA podrà continuar debatent com a ha 
anat l’avaluació, respecte a les competències diu que la guia ja regulava que era aquesta 
Comissió la competent per aprovar cada un dels tràmits i aquesta guia la va informar 
favorablement aquesta comissió i després la va aprovar el Consell de Govern i de la 
mateixa manera que ho va establir així en aquell moment també ho pot modificar en 
qualsevol moment si vol. Sobre l’autoinforme comenta que no es pot obviar, és condició 
indispensable per AQU, es pot facilitar, com es fa amb les rubriques, però no eliminar.  
 
S’obre un segon torn d’intervencions en el que es diu que si els sindicats han de dir la 
seva que es faci amb temps, es comenta que és bo simplificar però també es bo que es 
donin totes les garanties, ja que a vegades sembla que hi ha certs automatismes. Que 
les comissions avaluadores també necessiten paràmetres per avaluar si no es pot optar 
per posar una “A” a tothom.  
 
La vicerectora respon que els automatismes només estan per comptar crèdits, i la 
discrecionalitat hi és, però molt matisada amb tots els criteris, amb l’experiència de les 
comissions i amb el suport de l’Oficina de Qualitat Docent i del Vicerectorat d’Estudis i 
de Qualitat. 
 
 
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris 
 
La vicerectora presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació. 
Vol agrair a tothom, a la UPAC i a tots els departaments que han treballat de forma molt 
intensiva, son quasi un miler de places que s’aproven avui, i demana als membres de la 
CPA que recordin als professors dels seus departaments les convocatòries que avui 
s’aproven que tothom estigui al cas.   
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer.- Aprovar la convocatòria de places PDI dels cossos docents universitaris, 
de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d’aquest acord. 

 

4. Aprovació de concursos de PDI laboral  
 
La vicerectora presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació, 
explica que són moltes places i que ahir va enviar als propis departament tota la 
documentació per si havia algun error es pogués esmenar i repassa les bases de les 
convocatòries amb els canvis respecte als concursos LOU.  
 

A continuació s’inicia un torn d’intervencions on s’explica que s’han rebut als deganats 
moltes peticions de documents i certificats per presentar-se als concursos i es demana 
si tots són necessaris; s’agraeix la feina que s’ha fet però es vol demanar si es pot revisar 
el model de currículum, per no duplicar feines, si hi ha el model de currículum de la 
FECYT perquè fer un nou model; que es va rebre un avís perquè semblava que havien 



pocs candidats a la convocatòria de substituts, i estaria bé ampliar el termini de 
presentació perquè es presentés més gent ja que si s’han de tornar a convocar 
concursos de substituts tindran més feina les comissions; que la baremació als 
concursos que va aprovar la CPA és poc útil, s’hauria de donar més flexibilitat a les 
comissions dels concursos; que l’eina per gestionar els concursos és molt feixuga per 
introduir els barems, alguns barems són molt específics, costa introduir-ho en “les 
caixetes”, es demana si es pot incloure a l’eina un lloc on poder posar un document. 

La vicerectora de Personal Acadèmic contesta que pel que fa als certificats sol·licitats 
als deganats, tot el que són contractacions a la UAB i docència a la UAB, no cal 
presentar certificats, i també diu que les comissions podran consultar les fitxes de 
professorat. Sobre el currículum comenta que els models de currículums de la FECYT 
estan centrats en la part de recerca i la docència i la gestió no hi entren, comenta que 
el model que hem fet aquí respon als barems aprovats a la UAB i no ha estat gens fàcil. 
Explica que els criteris un cop s’aproven s’han de complir, els ha aprovat aquesta pròpia 
Comissió.  Sobre la convocatòria de substituts diu que és difícil ampliar els terminis ja 
que el calendari està pensat perquè els professors substituts puguin estar contractats al 
setembre, el que passarà és que si hi ha borses que queden sense candidats es podrà 
tornar a obrir i no caldrà que aprovi la convocatòria la CPA, ja que així es va preveure 
expressament.  

La Comissió de Personal Acadèmic acorda: 

Primer.- Aprovar per assentiment les convocatòries de places PDI laboral, 
següents, de conformitat amb l’annex adjunt: 

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

 

 
5.  Aprovació oferta pública ocupació 2024. 
 
La vicerectora explica les dades de l’oferta pública d’ocupació del 2024. Comenta que 
aquest any la Generalitat ha acceptat que les promocions de contractats també 
comptessin i així augmentem la taxa de reposició i podem treure més places: 190 places, 
29 places reservades per a I3.  
 
S’obre un torn d’intervencions i es demana quantes places hi ha a cada figura, i la 
vicerectora respon que la majoria són o titular o agregats, i saber si son titulars o 
agregats és impossible ja que depèn de les acreditacions, i de catedràtic pràcticament 
no hi ha cap.   
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda: 

Primer.- Informar favorablement l’oferta d’ocupació pública de Personal Docent i 
Investigador per a l’any 2024, que s’annexa, i elevar-la al Consell de Govern 
perquè exerceixi les seves competències. 

Segon.  Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d'aquests acords. 

 
6. Assumptes de tràmit: Canvis en comissions de concursos. 
 



 
La vicerectora de Personal Acadèmic presenta algunes modificacions que s’han de fer 
en diversos tribunals dels concursos, derivats de conflictes d’interès o d’errors en les 
mateixes i per això s’han de rectificar.  
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
 
Primer.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de de referència LEC163/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/1), 
en el següent sentit: 
 
President/a titular: Maria Gisela Orcajo Rincón, TU, Universidad Rey Juan Carlos  
Secretari/a titular: Ernest Marco Urrea, AGR, Universitat Autònoma de Barcelona,  
Vocal titular: Fernando Docobo Perez, AGR, Universidad de Sevilla  
President/a suplent: Antoni Vicent Orchilles Balbastre, CU, Universitat de València  
Secretari/a suplent: Francisca Blánquez Cano, AGR, Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal suplent: Antonio Domenech Sanchez, TU, Universitat de les Illes Balears  
 
Segon.- Aprovar les esmenes d’error de la plaça LEC338/2024 (Convocatòria 
2024/D/LEM/CL/4). 
 
Tercer.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de de referència LEC281/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/4), 
en el següent sentit:  
 
President/a titular: Jesús Díez Dapena, CU, Universidad de Córdoba  
Secretari/a titular: Susana Campoy Sánchez, AGR, Universitat Autònoma de 
Barcelona,  
Vocal titular: Aida Pitarch Velasco, AGR, Universidad Complutense de Madrid  
President/a suplent: Inés Cecilia Díaz-Laviada Marturet, CU, Universidad de Alcalá  
Secretari/a suplent: Jesús Aranda Rodríguez, AGR, Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal suplent: Jesús Pla Alonso, CU, Universidad Complutense de Madrid  
 
Quart.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de de referència LEC310/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/3), 
en el següent sentit:  
 
President/a titular: Maria Concepción Paredes Olay, TU, Universidad de Jaén  
Secretari/a titular: Joaquim T. Limonero García, CU, Universitat Autònoma de 
Barcelona,  
Vocal titular: Raquel Domínguez Medina, TU, Universidad de La Laguna  
President/a suplent: Fabrice Parmentier, CU, Universitat de les Illes Balears  
Secretari/a suplent: María Alvarez Moleiro, AGR, Universitat Autònoma de 
Barcelona  
Vocal suplent: Fernando Doménech Betoret, TU, Universitat Jaume I 
 
Cinquè.- Aprovar la proposta de nova comissió avaluadora per al concurs ajudant 
doctor/lector de de referència LEC200/2024 (Convocatòria núm. 2024/D/LEM/CL/3), 
en el següent sentit: 
President/a titular: Ana María Echeverría Arsuaga, CU, Universidad Nacional de 
Educación a Distancia, 



Secretari/a titular: Maria Garganté Llanes, CU, Universitat Autònoma de 
Barcelona, 
Vocal titular: Gonzalo Moisés Pavés Borges, TU, Universidad de la Laguna. 
President/a suplent: María Socorro Asunción Esteban Recio, TU, Universidad de 
Valladolid. 
Secretari/a suplent: Núria Llorens Moreno, TU, Universitat Autònoma de 
Barcelona 
Vocal suplent: Gonzalo Moisés Pavés Borges, TU, Universidad de la Laguna (ha 
passat a vocal titular por renúncia del Dr. Jose Pascual Patuet Chust, qui figurava 
en condició de vocal titular a la comissió). 
 
Sisè.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el seguiment 
d'aquests acords. 

 
 
7. Torn obert de paraules. 
 
La doctora Susana Subirà demana per la convocatòria de concursos d’associats clínics 
veterinaris, psicòlegs i logopedes i la vicerectora de Personal Acadèmic respon que si 
es pot es presentaran a aprovació a la següent sessió d’aquesta comissió.  
 
La doctora Elisabeth Pladevall planteja que per evitar renuncies per conflictes d’interès 
als tribunals del concursos, sense fer preselecció de 10 o 20 persones, es podria 
consultar prèviament a les persones i comunicar les causes del conflicte d’interès. La 
vicerectora respon que no tenim encara els números de la gent que ha demanat 
renunciar a ser membre del tribunal, sí que s’han presentat algunes però també s’han 
convocat moltíssims concursos, algunes renuncies s’accepten i altres no, finalment diu 
que és millor esperar una mica a veure com ha anat i de cara a futures convocatòries 
tenir-ho en compte.  
 
El doctor Joan Orobitg respecte al procediment de priorització càtedres, demana si es 
fan simulacions dels processos abans d’obrir l’aplicatiu als candidats, ja que s’han 
detectat errors en l’assignació docent, es va comunicar i  ràpidament es va canviar. 
També li han comentat que no sempre s’agafen les dades dels projectes de l’EGRETA, 
que a vegades s’han de tornar a introduir a ma les dades perquè no s’han carregat. 
També demana si les bases de les convocatòries d’emèrits i honoraris sortiran igual o 
es canviarà alguna cosa respecte a les darreres convocatòries. 
 
La vicerectora respon que sí que es fan proves, que sap que va haver un error en la 
càrrega, i respecte als projectes el senyor Joan Farré, cap de la UPAC, respon que els 
projectes han de ser rellevants per optar a una càtedra, si que es carreguen projectes 
d’EGRETA a l’eina, i decideix gent experta si els projectes són rellevants per optar a 
càtedres. La vicerectora comenta que a nivell tècnic es produeixen errors, i de seguida 
que es detecten es solucionen immediatament. Respecte al programa de càtedres la 
vicerectora creu que s’ha de canviar, ja que el sistema s’ha convertit en fer una avaluació 
completa de tots els mèrits quan ja es té l’acreditació oficial, d’AQU o ANECA. Comenta 
que la idea era canviar el model a un més senzill, però amb la publicació i implementació 
de la LOSU no s’ha pogut fer. Sobre les convocatòries d’emèrits i honoraris diu que no 
s’ha canviat la normativa i que la convocatòria serà com la de l’any passat. 
 
La vicerectora també explica que es portarà a aquesta comissió una modificació de la 
normativa aplicable als lectors en referència a l’avaluació intermèdia, per adaptar-la a la 



LOSU ja que ara l’avaluació és orientativa. Comenta que els criteris d’avaluació 
intermèdia no canviaran molt. 
 
 
La doctora Margarita Freixas comenta que li preocupa que amb la LOSU els tribunals 
dels concursos són per sorteig i que és obligatori, però demana que si les persones 
diuen que no volen venir a formar part tribunals, que es pot fer per obligar-los. La 
vicerectora respon que es contesten totes sol·licituds de renuncia, i s’argumenten a favor 
o en contra, però en darrera instància si no volen venir i no venen poca cosa es pot fer 
i s’han de substituir amb els suplents.  
 
El doctor Albert Pastor comenta que s’hauria de fer una reflexió pausada respecte als 
sortejos dels tribunals, ja que moltes universitats fan llistats reduïts, i així al que li toca 
pot venir. Demana que quan s’acabi aquest procés de tantes places se li doni una volta 
al tema dels concursos. La vicerectora diu que sí que podem tornar a parlar, que hi ha 
universitats que opten per un model de llista curta i d’altres que opten com nosaltres per 
un sorteig sense llista reduïda. Comenta que el que sí que farem ara en els casos que 
s’han de tornar a nomenar persones pels conflictes d’interessos és trucar-los abans de 
que rebin el nomenament. 
 
El doctor Pere Ysàs, demana una acció conjunta de les universitats, de manera que 
cada universitat es preocupi d’assessorar als seus professors en les noves regulacions. 
La vicerectora respon que és difícil fer cap acció conjunta de totes les universitats, hi ha 
moltes maneres de fer i a vegades poc coneixement de les noves regulacions. A nivell 
de les Universitats de Catalunya o el País Basc o la Comunitat de Madrid sí que hi ha 
cert coneixement i acció més conjunta entre les universitats de cada àmbit, això ella ho 
veu en les reunions amb els vicerectors de personal acadèmic,  però no es pot extrapolar 
a tot l’Estat on hi ha moltes maneres diferents de fer. 
 
 
La secretaria 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 
  
Fi: 11.40 h. 


